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    Poznań, 9 marca 2020 r. 

 
 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: Działań w Forcie Ia. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Proszę o udzielenie odpowiedzi na pytanie na jakim etapie jest realizacja zadania „Fort Ia 

– otwarcie ruchu turystycznego”. Projekt realizowany jest w ramach PBO. W budżecie Miasta na rok 

obecny nadal zabezpieczone są środki finansowe, pomimo tego, iż projekt wygrał kilka lat temu. 

Proszę o podanie harmonogramu prac na najbliższy czas oraz informacje, jak zostały wydatkowane 

środki do tej pory oraz na co mają zostać wydatkowane w przyszłości. 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 

 


